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      V zrekonštruovanej plavárni majú byť okrem 50 metrov dlhého bazéna aj malé bazény v
prístavbe s toboganom, všetky z antikora.         Rekonštrukcia a prístavba banskobystrickej
krytej plavárne, ktorá sa začala v júni minulého roka, by mala byť hotová v septembri.   
Na dnešnom kontrolnom dni postupu prác to uviedol konateľ mestskej firmy BPM, ktorá
plaváreň vlastní, a zároveň mestský poslanec Tomáš Novanský. Podľa neho niektoré časti
stavby meškajú, iné sú v predstihu. &quot;Máme odokryté všetky hrubé stavebné časti, máme
založený oceľový bazén, je už vzduchotechnika, elektrické rozvody, bazénová technológia,
predpokladám, že sme niekde v polovici rekonštrukčných prác,&quot; uviedol Novanský.    V
zrekonštruovanej plavárni majú byť okrem 50 metrov dlhého bazéna aj nové, malé bazény v
prístavbe s toboganom - dojazdový, sedací a detský. Všetky bazény majú byť z antikora. Nová
bude technológia úpravy vody, celý interiér i fasáda budovy. Hĺbka 50-metrového bazéna sa
zníži z predchádzajúcich 1,2 až štyri metre na 1,1 až 2,1 metra. V prístavbe bude aj reštaurácia.
Pôvodný rozpočet rekonštrukcie a prístavby bol 9,5 milióna eur. V súťaži na dodávateľa sa to
podarilo znížiť na 7,4 milióna eur. Počas rekonštrukcie sa však zistili viaceré nedostatky
pôvodných konštrukcií, s ktorými projekt nepočítal. &quot;Po tých veciach, ktoré sa nám objavili
ako nové, neodhadujeme zvýšenie nákladov o viac ako nejakých šesť percent,&quot; povedal
Novanský.    V auguste 2008, keď mestskí poslanci rozhodli o presune plavárne z majetku
mesta do majetku Bytového podniku mesta (BPM) Novanský hovoril o rekonštrukcii za nižšiu
sumu. „Súčasný projekt je spracovaný pri dnešných cenách na úroveň okolo 160 až 170
miliónov korún (5,311 až 5,643 milióna eur). Zdá sa nám, že sa dá v mnohých smeroch ušetriť.
My odhadujeme výšku rekonštrukcie od 90 do 120 miliónov korún (od 2,987 do 3,983 milióna
eur),“ povedal vtedy Novanský. Dnes k tomu uviedol, že pôvodný, vtedy spomínaný projekt bol
nerealizovateľný, navyše nepočítal s takou komplexnou rekonštrukciou ani s prístavbou.   
Mestská firma BPM, s. r. o., získala plaváreň od mesta ako nepeňažný vklad do svojho
základného imania na základe rozhodnutia mestských poslancov za účelom jej rekonštrukcie. 

Pôvodne ju plánovalo zrekonštruovať mesto, ale nepodarilo sa mu na to získať prostriedky z
eurofondov. „Výzvy boli tak zle urobené, že mesto ako inštitúcia sa o tieto európske prostriedky
nemohlo uchádzať. Už boli pripravené projekty a bytový podnik mesta je flexibilnejší a rýchlejší
v týchto veciach. Je tam dostatok prostriedkov aj skúseností, aby sa tá plaváreň rýchlo dostala
do pozície plavárne 21. storočia,“ povedal vtedy primátor Ivan Saktor. Mesto má na plaváreň
predkupné právo za jedno euro.    V čase rekonštrukcie plavárne slúži Banskobystričanom ako
náhradné riešenie jeden z bazénov susedného plážového kúpaliska, ktorý je dočasne prekrytý
vykurovanou nafukovacou halou.    
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